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REPUBLIKA HRVATSKA  

VARAŽDINSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA VIDOVEC 

Općinsko vijeće Općine Vidovec  

 

KLASA:  024-01/22-01/03 

URBROJ: 2186-10-01/1-22-03 

Vidovec,  07.02.2022.  

 

SKRAĆENI   ZAPISNIK 

s 3. izvanredne sjednice Općinskog vijeća Općine Vidovec, održane dana 

07. veljače 2022. godine (  ponedjeljak ) 
 

Izvanredna sjednica Općinskog vijeća Općine Vidovec sazvana je elektroničkim putem i 

održala se putem aplikacije za održavanje online sastanaka. Materijali za sjednicu za članove 

Općinskog vijeća Općine Vidovec dostavljeni su u elektroničkom obliku uz poziv. 

 

Izvanredna sjednica Općinskog vijeća Općine Vidovec započela je u 17 sati i 30 min.  

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća Općine Vidovec pozdravio je sve članove 

Općinskog vijeća Općine Vidovec, načelnika Općine Vidovec i djelatnice Jedinstvenog 

upravnog odjela Općine Vidovec. 

 

UTVRĐIVANJE KVORUMA ČLANOVA OPĆINSKOG VIJEĆA : 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća Općine Vidovec  utvrdio je da je sjednici 

prisutno 11 od 13 članova Općinskog vijeća Općine Vidovec da kvorum postoji da se može  

nastaviti sa daljnjim tijekom sjednice Općinskog vijeća Općine Vidovec te da će sve donijete 

odluke biti pravovaljane. 

 

PRISUTNI ČLANOVI OPĆINSKOG VIJEĆA :  

Krunoslav Bistrović, Neven Hajsok, Ljubica Hosni, Ivan Benček, Petra Pozder, Maja Pintarić, 

Ines Pavleković, Danijel Mašić, David Šantek, Nikola Pozder, Mihael Blažeković   

 

SJEDNICI NISU PRISUSTVOVALI ČLANOVI OPĆINSKOG VIJEĆA :  Marijo Serini, 

Matija Mihalina 

  

PREDSJEDATELJ :  Krunoslav Bistrović 

 

OSTALI PRISUTNI :    

Bruno Hranić načelnik Općine Vidovec, Petra Rogina pročelnica JUO Općine Vidovec, 

Nikolina Koščak viši referent za komunalno gospodarstvo i Emina Ljubek viši stručni 

suradnik za opće poslove i EU fondove. 
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Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća : 

„Otvaram 3. izvanrednu sjednicu Općinskog vijeća Općine Vidovec  i prvo ćemo utvrditi 

opravdanost sazivanja ove izvanredne sjednice. Molim Vas da glasanjem potvrdimo 

opravdanost izvanredne sjednice“. 

 

Tko ja za : 11 članova Vijeća  

Tko je protiv : 0 

Ima li suzdržanih : 0 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća : 

„Konstatiram jednoglasno“. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća : 

„Za ovu izvanrednu sjednicu predlažem slijedeći dnevni red kojeg ste svi zaprimili, a radi se o 

prijedlogu Odluke o načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada“. 

 

Bruno Hranić načelnik Općine Vidovec: 

„Ja imam dopunu dnevnog reda sa jednom točkom, a to je donošenje odluke o uvjetima 

isplate stipendija učenicima i studentima u školskoj godini 2021./2022.“ 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća : 

„Tko je za dnevni red sa dopunom gospodina načelnika?“ 

 

Tko ja za : 11 članova Vijeća  

Tko je protiv : 0 

Ima li suzdržanih : 0 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća : 

„Konstatiram jednoglasno“. 

 

Usvojeni  

 

DNEVNI RED   

1. Prijedlog Odluke o načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada 

       2. Prijedlog Odluke o uvjetima isplate stipendija učenicima i studentima u školskoj  

godini 2021./2022.  

 

Točka 1.  

Prijedlog Odluke o načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prva točka prijedlog Odluke o načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada.  

Sve Općine su prihvatile  taj prijedlog, načelnik je  kontaktirao sa nadležnima iz Čistoće i 

pokušali smo smanjiti tu cijenu, međutim situacija je takva kakva jest i morat ćemo prihvatiti 

takvu cijenu da nam smeće ne bude pred vratima. Da li ima pitanja?“.  
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Bruno Hranić načelnik Općine Vidovec obrazložio je cjelokupnu situaciju vezanu uz 

povećanje cijene  i pružanja usluge odlaganja smeća. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Da li ima još kakvih pitanja po ovoj točci'“ 

 

Za riječ javio se Nikola Pozder član Općinskog vijeća.  

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Da li ima još netko. Ako nema dajem takav prijedlog Odluke o načinu pružanja javne usluge 

sakupljanja komunalnog otpada na glasanje“. 

 

Tko ja za : 9 članova Vijeća  

Tko je protiv : 0 

Ima li suzdržanih :2 člana Vijeća 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatira je da je Odluka o načinu 

pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada prihvaćena jednoglasno sa 11 

glasova od 11 prisutnih članova Općinskog vijeća“.   

 

 

Točka 2. 

 Prijedlog Odluke o uvjetima isplate stipendija učenicima i studentima u školskoj  

godini 2021./2022.  

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na drugu točku prijedlog Odluke o uvjetima isplate stipendija učenicima i 

studentima u školskoj godini 2021./2022., a to je ona dopuna dnevnog reda. Ima dugovanja s 

osnove komunalne naknade prema Općini od tih koji su tražili stipendiju pa će nam načelnik 

pojasniti koliko ima tih neplaćenih komunalnih dugova prema Općini“.  

 

Bruno Hranić načelnik Općine Vidovec: 

„Ovo što sam predložio da se donese Odluka, zapravo bi na neki drugačiji način 

preformulirao i predložio bi izmjenu i dopunu Odluke o broju stipendija u 

školskoj/akademskoj godini 2021./2022. Imamo nekoliko studenata koji su dobili stipendije, a 

čija domaćinstva imaju ogromne dugove prema Općini Vidovec. Prijašnjih godina imali smo 

tu mjeru da zapravo sve isplate koje idu od strane proračuna bilo kao donacije ili stipendije ili 

slično, da se je ograničavala isplata dok se ne podmire sve obveze prema Općini. Predlažem 

da se napravi izmjena i dopuna ove odluke koju smo donesli 31. siječnja ove godine na način 

da se iza članka 3. stavka 4. doda novi stavak koji će glasiti„ Stipendije koje su dodijeljene 

učenicima i studentima u školskoj/akademskoj godini 2021./2022. isplaćivati će se onim 

učenicima i studentima čija domaćinstva u kojima imaju prijavljeno prebivalište imaju 

podmirene sve obveze prema Općini Vidovec“. 

 

Za riječ javili su se David Šantek član Općinskog vijeća Općine Vidovec zatim Ines 

Pavleković i Maja Pintarić članice Općinskog vijeća Općine Vidovec. 

 

Dodatno pojašnjenje podnijeli su Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća i Bruno 

Hranić načelnik Općine Vidovec. 
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Ljubica Hosni članica Općinskog vijeća : 

„Ja između ostalog predlažem da se svim tim ljudima dostavi dopis i da ih se pozove, da 

imaju određeni rok, da uplate dugovanja koja imaju. Isto tako predlažem da odluka bude 

napisana na način da imaju pravo na stipendiju od predviđenog datuma. Dakle, ako roditelj 

podmiri dug u 4. mjesecu oni stječu pravo na svoju punu stipendiju ali tek onda kada roditelj 

podmiri dug. Ja prije svega podržavam takav pristup jer mislim da se treba uvesti reda na 

svim segmentima“. 

 

Dodatno pojašnjenje podnio je Bruno Hranić načelnik Općine Vidovec. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća : 

„Ako smo 100.000,00 kn više izdvojili za stipendije ta djeca će ostvariti pravo na stipendiju, 

ali isto tako se slažem da bi trebali donijeti odluku da se podmiri komunalni dug koji su ti 

ljudi dužni prema Općini do određenog roka, a koji će biti navedeni u dopisu i onda nema 

nikakvih barijera da mi isplatimo stipendije. Da li ima još netko po ovoj točci. Ako nema 

dajem takav prijedlog sa izmjenom na glasanje.“ 

 

Tko ja za : 8 članova Vijeća  

Tko je protiv : 1 član Vijeća 

Ima li suzdržanih : 2 člana Vijeća 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatira je da je prijedlog usvojeni 

sa 8 glasova od 11 prisutnih članova Općinskog vijeća“.   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća : 

„Pošto je izvanredna sjednica, nećemo dugo dužiti, ali pitam da li ima netko kakvih pitanja?“ 

 

David Šantek član Općinskog vijeća : 

„Imam pitanje vezano uz kanal u Krkancu. Vidim da je tamo Tegra natrpala pijesak i zemlju 

pa me zanima da li to bude sanirano i tko bi to trebao sanirati i da li ima kakav vremenski 

rok?“ 

 

Bruno Hranić načelnik Općine Vidovec : 

„Tegra će to sanirati čim vremenski uvjeti budu to dozvolili. Bilo je malo problema jer su tu 

bile visoke podzemne vode i nije samo problem tu u Krkancu nego je i kanal uz školsko 

dvorište zatrpani pijeskom, tako da su oni to dužni sanirati“.  

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća : 

„Da li ima još netko. Zahvaljujem se svima na odazivu i na sudjelovanju“. 

 

Sjednica je završila u 18 sati. 

Općinsko vijeće Općine Vidovec 

PREDSJEDNIK 

Krunoslav Bistrović 

Zapisničarka 

Andreja Peharda  

 


